

Title (en)

Bathtub with footrests.

Title (de)

Badewanne mit Fussstützen.

Title (fr)

Baignoire avec supports pour pieds.

Publication

EP 0460410 A1 19911211 (DE)

Application

EP 91107268 A 19910504

Priority

- DE 4017948 A 19900605
- DE 4021822 A 19900709

Abstract (en)

In long bath tubs, the problem exists that persons of short physical stature cannot assume a comfortable recumbent position. It is proposed that the end wall (4) defining the interior space of the tub make a transition by means of at least one step into at least one longitudinal side wall (1, 2) and form a foot part (10) which is stepped in the longitudinal direction of the bath tub. As a result, a secure support for the feet, and hence a comfortable position in the bath tub, are provided even for persons of short physical stature. <IMAGE>

Abstract (de)

Bei langen Badewannen besteht das Problem, daß Personen mit geringer Körpergröße keine bequeme Liegeposition einnehmen können. Es wird vorgeschlagen, daß die den Wanneninnenraum begrenzende Stirnwand (4) mit wenigstens einer Stufe in wenigstens eine Längsseitenwand (1, 2) übergeht und einen in Badewannenlängsrichtung abgestuften Fußteil (10) bildet. Hierdurch wird auch für Personen mit geringer Körpergröße eine sichere Abstützung der Füße und damit eine bequeme Lage in der Badewanne geschaffen. <IMAGE>

IPC 1-7

A47K 3/02

IPC 8 full level

A47K 3/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47K 3/02 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] GB 490251 A 19380811 - ALEXANDER HUTCHISON, et al
- [A] US 2168079 A 19390801 - ZINKIL ROY H

Cited by

EP2962611A1; FR2702645A1; DE102015105513A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0460410 A1 19911211; EP 0460410 B1 19960724; AT E140599 T1 19960815; DE 4021822 A1 19911212; DE 59108014 D1 19960829

DOCDB simple family (application)

EP 91107268 A 19910504; AT 91107268 T 19910504; DE 4021822 A 19900709; DE 59108014 T 19910504